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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Mi indokolja az Országos Gyermekegészségügyi Intézet integrációját? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Lelkes egészségügyi szakújságíróknak hála az interneten már informálódhatunk a kormán y
egészségügyi átalakításának néhány tervezett lépésér ő l . Egészségügyi politikusként tisztában
vagyok az egészségügy kiemelt társadalmi és gazdasági jelentőségével, így fokozott
figyelemmel kísérjük az e téren zajló folyamatokat . Január 19-én a háttérintézményi
átalakulásokról olvashattunk. Többek között a következőket :

„Az OTH háttérintézményeinek integrációja útján jön létre a Nemzeti Egészségfejlesztési
Intézet : az Országos Alapellátási Intézetet és az Országos Gyermekegészségügyi Intézetet az
Országos Egészségfejlesztési Intézetbe olvasztják . A Nemzeti Egészségfejlesztési Intézet
módszertani intézetként és egészségfejlesztési szolgáltatási központként látja majd el
feladatait. ”

Véleményem szerint az Országos Egészségfejlesztési Intézethez nem célszerű és indokolt más
intézményt integrálni. Félő, hogy az egybeolvasztást követ ően háttérbe kerülnek az
egészségfejlesztésnek azon területei, melyek e terület fő fókuszpontjaiként kellene, hogy
megjelenjenek . Továbbá az sem teljesen világos számunkra, hogyan is kerül kapcsolatba a z
Egészségfejlesztési Intézet az Országos Gyermekgyógyászati Intézettel .



Az egészségfejlesztés alapvető feladata, hogy hatékony fejlesztő eszközöket, programokat és
professzionális ellátó helyeket hozzon létre, melyek segítik a betegek életmin őségének
javulását vagy a betegség leküzdését .

A fentiekre alapozva kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen kapcsolódási pontokat
látnak a Nemzeti Egészségfejlesztési Intézet Gyermekgyógyászati Intézet között, amelyek
révén az egybeolvasztás indokolható?

Hány fős leépítés várható az érintett intézményben az integráció következményeként ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2015 . január 28 .
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